
 

Protokół z posiedzenia Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Rady Miejskiej w Barczewie 

12 kwietnia 2016r. 

 

 

 

Miejsce spotkania: Zespół Szkół w Barczewie, ul. Północna 14, 11-010 Barczewo, 

  godzina 13.00 

  

 

Tematy omawiane na spotkaniu: 

 
 

Spotkanie z Dyrektorami: 

1. Analiza arkuszy organizacyjnych na rok 2015\2016  - uwagi Dyrektorów, 

Burmistrza Barczewa, Przewodniczącego Rady Miasta, Komisji Oświaty 

2. Pytanie: Duża liczba dzieci zameldowanych w Gminie Barczewo podejmuje 

naukę poza Naszą Gminą. Jakie powinniśmy podjąć działania w celu zmniejszenia 

liczby uczniów uczących sie w szkołach poza Gminą Barczewo? Jakie działania powinny 

podjąć szkoły w celu zwiększenia liczby uczniów w swoich placówkach? Propozycje 

Dyrektorów Publicznych Placówek Oświatowych.   

Spotkanie komisji: 

3. Plan remontów placówek oświatowych w roku 2016. 

4. Uchwała w sprawie zwiększenia kwoty na stypendia dla uczniów 

5. Plan wydatków związanych z uzyskaniem dofinansowania na organizacje 

oddziałów żłobkowych w Przedszkolu Miejskim w Barczewie 

6. Remont dachu na hali sportowej w Szkole Podstawowej – zgłaszane wycieki, 

remont dachu na hali sportowej w Zespole Szkół – liczne przecieki 

7. Szkoła Podstawowa w Łęgajnach – stan realizacji planowanych remontów 

8. Bezpieczna + - przystąpienie do projektu w roku szkolnym 2016/2017 

9. Sprawy różne i wolne wnioski 

- podział subwencji oświatowej na poszczególne placówki 

 
AD1 

Spotkanie rozpoczął Przewodniczący Komisji Oświaty, Zdrowia i Spraw Społecznych Pan Rafał 

Surmański. 

Poprosił obecnych na spotkaniu przedstawicieli placówek oświatowych o przedstawienie wyników 

audytu, który miał miejsce w szkołach. 



Burmistrz Nitkowski wyraził pozytywną opinię na temat audytu. Uważa, że audyt jest uzasadniony 

i pomoże w utrzymaniu porządku i dyscypliny zatrudnienia w placówkach oświatowych. Burmistrz 

poprosił, aby nie odbierać audytu jako braku zaufania do zarządzających placówkami. 

Pierwsza głos zabrała Pani Sawicka, która odniosła się do wykonanego audytu. Skomentowała 

punkty, które w jej opinii są niezgodne ze stanem faktycznym. Negatywnie oceniła propozycje 

zmniejszenia etatu w świetlicy, ze względu na ilość dzieci dojeżdżających (ok. 100 osób), które 

czekają na gimbusy w szkole i zmniejszenie etatu doradcy zawodowego i pedagoga, ze względu na 

zwiększoną ilość problemów wychowawczych. Pani Dyrektor poinformowała o problemie z 

uczniami, a szczególnie z dziewczętami, które sprawiają problemy wychowawcze (wagary oraz 

palenie papierosów przez nieletnich.  Poprosiła Burmistrza, aby zgłosił problem straży miejskiej, 

która poprzez częstszą kontrolę miejsc przebywania wagarowiczów, może pomóc w zmniejszeniu 

tego zjawiska.  

 Pan Surmański uważa, że Szkoła Muzyczna, która korzysta z pomieszczeń Zespołu Szkół w 

Barczewie, powinna partycypować w kosztach związanych z funkcjonowaniem szkoły (środki 

czystości, energia elektryczna, sprzątanie sal lekcyjnych). 

Pani Dyrektor Sawicka twierdzi, że Zespół Szkół powinien otrzymywać większą stawkę za 

korzystanie z hali sportowej. Uważa, że obecna stawka jest niewystarczająca do pokrycia kosztów 

związanych z obsługą hali. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Andrzej Maciejewski  uważa, że Zespół Szkół powinien 

dokładnie przeanalizować wyniki audytu i wskazać sektory, w który można poczynić oszczędności. 

Wyniki audytu w Szkole Podstawowej nr 1 w Barczewie przedstawiła Pani Hemmerling, 

wicedyrektor placówki. Zapoznała wszystkich obecnych ze szczegółami zawartymi w raporcie z 

audytu oraz zaleceniami dotyczącymi placówki. 

Pan Moszczyński zauważył dużą rozbieżność między wynikami audytu a opiniami dyrektorów 

placówek, w których audyt miał miejsce. 

Burmistrz zaproponował, aby szkoły przeanalizowały dokładnie poszczególne punkty audytu i 

odniosły się do niego na piśmie w punktach. 

Pani Dyrektor Kozłowska uważa, że odnoszenie się do audytu pisemnie nic nie wniesie, gdyż 

występują w nim błędne zapisy. Dodała również, że jeżeli zauważy możliwość oszczędności to z 

pewnością z niej skorzysta. Audyt wskazuje sektory, w których teoretycznie można poczynić 

oszczędności, lecz kwoty, które przyjął audytor do swoich wyliczeń są zawyżone i nie odpowiadają 

rzeczywistości. 

Przewodniczący Maciejewski uważa, że pozostawienie wyników audytu, z których wynikają 

możliwości oszczędności  rzędu 800 tysięcy złotych bez komentarza ze strony dyrektorów 

placówek będzie zwyczajną niegospodarnością ze strony Burmistrza. 



Pani Dyrektor Chyżyńska uważa, że obliczenia dotyczące kosztów zatrudnienia w poszczególnych 

placówkach wykonane przez audytora są niepoprawne. Przedstawiła własne wyliczenia, które 

znacząco się różnią od tych w raporcie. 

Pan Surmański zaproponował by Dyrektorzy odnieśli się na piśmie  do audytu do 16 maja 2016 r.  

AD2 

Pan Surmański poprosił szkoły, o przedstawienie pomysłów na skuteczną promocję placówek. 

Uczniowie mieszkający na terenie gminy Barczewo wybierają szkoły w Olsztynie oraz w Biskupcu. 

Pan Surmański chciałby wypracować mechanizmy, które zatrzymają uczniów w Barczewie, gdyż 

gmina wg sugestii Pani Dyrektor Chyżyńskiej traci rocznie blisko 1,5 mln zł. 

Pan Surmański poprosił dyrektorów szkół, aby do 16 maja przygotowali pomysły na skuteczną 

promocję swoich placówek.  

AD3 

Pani Chyżyńska poinformowała, że na fundusz remontowy szkół wynosi 150 tysięcy złotych. 

Pani Dyrektor przedstawiła podział środków między placówkami: 

1. Przedszkole Miejskie w Barczewie  

-  50 000 zmiana sposobu użytkowania obiektu 

- daszek nad kotłownią 10 000 

- udrożnienie kanalizacji 5 000 

2. Szkoła Podstawowa nr 1 w Barczewie  

- schody hala – 6 000 

- schody budynek B – 20 000 

3. SP w Barczewku 5 tysięcy złotych – wymiana instalacji elektrycznej 

4. Z.S. – Hala sportowa 20 000 

5. Wakacyjna remonty w szkołach 10 000 

6. Badanie stanu technicznego wszystkich obiektów 8 000 

 

 

AD5 

Pani Chyżyńska przedstawiła plan wydatków związanych z programem „Maluch”- organizacja 

oddziałów żłobkowych w Przedszkolu Miejskim 

AD 6 

Remont dachu na hali sportowej w Szkole Podstawowej – zgłaszane wycieki, remont dachu na 

hali sportowej w Zespole Szkół – liczne przecieki – Pani Chyżyńska poinformowała, że zgłosiła 

sprawę wykonawcy i poprawki związane ze skraplaniem wody zostaną wykonane 

 



 

AD7 

Pan Juszczyk przedstawił plan inwestycyjny Szkoły Podstawowej w Łęgajnch – Przedszkole – maj, 

Szkoła – Czerwiec 2016 

Pani Chyżyńska poinformowała, że MZOiZ złoży wniosek o dodatkowe środki (10 tysięcy złotych) 

na inwestycje w Łęgajnach. 

Pan Moszczyński twierdzi, że należy odświeżyć elewację budynku Szkoły Podstawowej w 

Łęgajnach. Nie było to planowane w budżecie, ale uważa, że będzie to idealnym  dopełnieniem prac 

remontowych wykonywanych w szkole. Pan Juszczyk poinformował, że zajmie się wyceną 

naprawy i malowania elewacji. 

AD8 

Pani Chyżyńska poinformowała, że wniosek do projektu „Bezpieczna+” złożyła tylko Szkoła 

Podstawowa nr 1 w Barczewie. 

 

Termin następnego posiedzenia komisji Przewodniczący Rafał Surmański wyznaczyła na 17 maja. 

 

Protokół sporządził  

Bartosz Idzikowski 

 

 

Przewodniczący Komisji  

Rafał Surmański 


